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Veenendaal omringd  
door windmolens?!

Hoe hoger de windmolens, 
hoe hoger de opbrengsten
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De ledenvergadering van SGP 
Veenendaal heeft Dick Both 
(44) gekozen als lijsttrekker 

voor de eerstvolgende gemeente-
raadsverkiezingen. Marco Verloop 
(57) is opnieuw kandidaat-wethou-
der namens de SGP en staat als 
nummer 2 op de lijst.  
 
De SGP hecht aan continuïteit en 
ervaring in het gemeentelijk  
bestuur. De brede kennis en 
ervaring van Dick Both en Marco 
Verloop worden door de lokale 
afdeling gewaardeerd en zijn een 
meerwaarde voor de hele gemeen-
te. Het bestuur is dan ook dank-
baar dat zij zich opnieuw beschik-
baar stellen als lijsttrekker dan wel 
kandidaat-wethouder. 
 
D.D. (Dick) Both is sinds 2014 
raadslid en is vanaf 2016  
fractievoorzitter, na daarvoor een 
periode van vier jaar als schaduw-
raadslid actief te zijn geweest. In 
het dagelijks leven is hij actief als 
ondernemer binnen het organisa-
tieadviesbureau Both & De Bruijn. 
C.M. (Marco) Verloop is sinds 2010 
wethouder van de gemeente Veen-
endaal. Beiden hebben veel kennis 
van en ervaring in de politiek en 
het dagelijks bestuur van de  
gemeente Veenendaal en zetten 
zich graag opnieuw daarvoor in.  
 
Als lijsttrekker en kandidaat-wet-
houder zullen zij zich de komende 
tijd richten op de totstandkoming 
van het verkiezingsprogramma en 
alle andere taken die horen bij de 
gemeenteraadsverkiezingen. Dit 
naast hun taak in de gemeenteraad 

en het college van Veenendaal. 
Goed voor Veenendaal! 
 
Het bestuur van SGP Veenendaal 
is blij met de voordracht: ‘Dick 
vervult met verve zijn fractievoor-
zitterschap. Wij vinden hem zeer 
geschikt en hij is enthousiast om 
de politieke koers van onze partij 
uit te dragen in de campagne. En 
ook om daarna in zijn rol als frac-
tievoorzitter leiding te geven aan 
de fractie en zo, met Gods Woord 
als leidraad, bij te dragen aan het 
bestuur van onze mooie stad.  
 
Marco heeft na de vorige drie ge-
meenteraadsverkiezingen het wet-
houderschap op zich genomen en 
zo ook in het college het gedach-
tengoed van de SGP in de praktijk 
bestuurlijke gestalte gegeven. We 
hopen dat dit de komende raad-
speriode gecontinueerd wordt.  
 
We wensen zowel Dick Both als 
Marco Verloop wijsheid en Gods 
zegen toe in hun verantwoordelijke  
functie, samen met de andere 
leden van de fractie!’ 
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“Troost bij de raadsels 
van het leven”

Een van de belangrijkste pijlers 
van onze maatschappij is dat 
wij alle dingen om ons heen 
willen begrijpen. Maar soms 
gaan dingen ineens anders dan 
we gedacht hadden. Je kunt de 
beste preventielijst hebben die 
voorhanden is, van tevoren alle 
risico’s benoemd hebben en dan 
sta je nog voor raadsels. Wat is het goed om dan naar 
andere stemmen te luisteren! Naar het Woord van de 
HEERE, naar de stem van de Prediker. Prediker, een 
man die van afstand heel het bezigzijn van de mensen 
beschrijft, waarbij uiteindelijk alle dingen je tussen 
de handen doorglippen en je oud bent voordat je het 
weet. Prediker, getekend door de  die bittere ervaring 
van de voorspoed van de goddelozen en de tegenslag 
van hen die op de HEERE vertrouwen. Tegelijk de man, 
die ook de woorden van onze tekst spreekt. Ondanks 
het feit dat de werkelijkheid de omgekeerde wereld 
lijkt te zijn, zal het welgaan met hen die God vrezen! 
Niet dat hij daarop hoopt of dat hij erop vertrouwt 
dat het wel zal gaan, nee, hij wéét het. Niet alleen 
maar met het verstand, maar ook door ervaring. Een 
weten waarin het hele hart mee klopt. Een bevindelijk 
kennen en weten te midden van zoveel vragen. Vragen 
die terecht zijn, die je kunnen bestormen. En dan 
toch: Ik weet, ik ben ervan overtuigd, dat het dien zal 
welgaan, die God vrezen. Geloven tegen de klippen op. 
Middenin de aanvechting, midden in de bestrijding. 

Paulus licht een tip van de sluier 
op hoe dat mogelijk is: Ik vermag 
alle dingen in Christus Die mij 
kracht geeft. En wij weten, valt 
Paulus de Prediker bij, dat God 
alle dingen doet medewerken ten 
goede. Dat is de spanning: tussen 
wat wij zien en wat de Heere ziet. 
Tussen wat wij ervaren en wat 

God doet. Geloven is geen omgaan met diepe angsten, 
zoals ik een programmamaker hoorde zeggen, toen 
hij een documentaire had gemaakt over de biblebelt. 
Geloven is weten dat het dien zal welgaan, die God 
vrezen en daarop vertrouwen. Wat er ook gebeurt. Dat 
de dienst van de HEERE diepte en glans geeft aan het 
leven en het leven vol maakt en de moeite waard is. 
Niet omdat ik de HEERE gezocht heb, maar omdat Hij 
in mij begonnen is. Niet dat Prediker nu een punt zet, 
nadat hij zijn punt gemaakt heeft. Heel concreet geeft 
hij aan met wie het níet zal welgaan: met de goddeloze, 
hij of zij die zonder de Heere leeft en voor wie er voor 
het oog geen vuiltje aan de lucht is. Wil het goed met 
je gaan, zul je de Heere moeten kennen. Buiten Jezus 
Christus is je leven een schaduw die voorbijgaat. Maar 
in en door Hem is redding, zaligheid mogelijk. 

En zál het je welgaan. De Heilige Geest doet niets liever 
dan de schijnwerpers zetten op Hem, zodat de schaduw 
verdwijnt en u Hem alleen overhoudt. 

DS. L. B. C. BOOT
Predikant

‘… zo weet ik toch, dat het dien  
zal welgaan, die God vrezen,  
die voor Zijn aangezicht vrezen’
Prediker 8:12b
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Vóór een duurzaam 
Veenendaal

Waar gaat deze discussie over? 
Over duurzaamheid, duurzame 
energievoorziening en in het 

bijzonder over de overgang van het 
gebruik van fossiele brandstoffen naar 
het gebruik van hernieuwbare, duurzame 
vormen van energie. Energietransitie 
dus. Het voorkomen dat wij in een 
hoog tempo onze aarde “opbranden” 
is een grote verantwoordelijkheid waar 
wij, vanuit Bijbels rentmeesterschap, 
invulling aan willen geven. 
 
En hoe doen we dat dan? Allereerst door 
minder energie te gebruiken. Immers, 
energie die je niet gebruikt, hoef je ook 
niet op te wekken. Een sobere, duurzame 
levensstijl is een goede zaak; een Bijbelse 
zaak ook. 
 
En dan het verminderen van het gebruik 
van fossiele brandstoffen (zoals aardolie, 
steenkool, aardgas) en de overgang 
naar andere vormen van energie. Dat 
is nog niet zo eenvoudig. Want wat 
is nu echt duurzaam? Zonnepanelen, 
windmolens, kernenergie? En wat 
vinden wij acceptabel? Zonnepanelen 
op ons dak, zonnepanelen op 

landbouwgrond, windmolens in 
ons landschap, windmolens in ons 
gezichtsveld? Het moet betaalbaar 
blijven, maar zijn we ook bereid om te 
investeren (bijvoorbeeld in isolatie of 
zonnepanelen) of iets meer voor onze 
energie te betalen als deze duurzaam is 
opgewekt? En hoe zorgen we er dan voor 
dat niet alleen die mensen duurzaam 
kunnen leven die het kunnen betalen, 
maar ook de mensen die het financieel 
krap hebben en toch hun bijdrage 
willen leveren? Moeten we alles wat 
we nu doen optimaliseren of moeten 
we eigenlijk op een andere, duurzame 
manier gaan leven? En hoe ziet dat er 
dan uit? De energietransitie levert veel 
vragen op en op veel van deze vragen is 
nog geen antwoord. 
 
Als gemeente Veenendaal vullen we de 
energietransitie actief in: we isoleren 
onze panden, we leggen zonnepanelen 
op onze daken, we hebben elektrische 
auto’s en samen met het bedrijfsleven 
bevorderen we het gebruik van 
waterstof in mobiliteit. We zoeken actief 
naar antwoorden die goed zijn voor 
Veenendaal. 
 

Eén van de speerpunten van de SGP is: 
vóór een duurzaam Veenendaal. Dichtbij 
de werkelijkheid van vandaag, met een 
Bijbelse opdracht, met een blik naar de 
toekomst. Dan krijgt “vóór een duurzaam 
Veenendaal” pas echt betekenis. 

MARCO VERLOOP
Wethouder

Rondom deze tijd wordt er in heel Nederland gesproken over de energietransitie, en in 

het bijzonder over de Regionale Energie Strategie (RES). Ook in de regio Foodvalley, waar 

Veenendaal deel van uitmaakt, wordt samen met de 8 gemeentes en andere belanghebbenden 

een RES 1.0 besproken. Elders in deze SGPublicatie leest u daar meer over.
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Wij maken uitdagende projecten, producten van kwaliteit en 
hebben een flexibele instelling. Dit is de basis van 
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www.garagegeurtsen.nl  | Veenendaal  |  0318 - 51 5400
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Voor meer informatie ga naar:

    Welkom bij

Sinds 1986 een zaak van vertrouwen!

De Groot Veenendaal De Groot Rhenen
Galileïstraat 46 Cuneraweg 194
3902 HR Veenendaal 3911 RS Rhenen
0318 529 652 0317 616 901
info@autodegroot.nl rhenen@autodegroot.nl

www.autodegroot.nl

Geniet van uw voordelen
+ Gratis pechhulp

+ Spaar voor korting op onderhoud

+ Gratis vervangend vervoer

+ Gratis haal- en brengservice

+ Spaar met uw zakelijke auto voor 
 korting op privé auto

U kunt met elk merk bij ons terecht.
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Toekomst theater 
De Lampegiet

Afgelopen maand stond het instellen naar onderzoek voor 
de toekomst van het theater De Lampegiet op de politieke 

agenda, gezien de verouderde technische staat van het 
gebouw. Het onderzoek zou € 100.000 moeten kosten en uit 

de algemene reserve gedekt moeten worden. 

De SGP was tegen dit raadsvoorstel om 
meerdere redenen, zoals:
-    Het onderzoek kost veel geld en kan 

niet uit het programma cultuur wor-
den gedekt; 

-    Uit de onderzoeksopzet en de 
inspraak van de directeur van het 
theater kregen we de indruk dat  
een groter theater beoogd wordt  
(er wordt gesproken over uitbreiding, 
bredere programmering en een  
kleine zaal erbij); 

-  In het najaar zal het cultuurbeleid ge-
handeld gaan worden en het is meer 
logisch dat (het onderzoek naar) de 
toekomst van het theater hieraan 
wordt gekoppeld, zodat een integrale 
afweging gemaakt kan worden; 

-  Participatie van de Veenendaalse 
bevolking vinden we belangrijk en is 
niet meegenomen in dit onderzoek; 

-  Er zijn ook andere plekken in  
Veenendaal (bijv. ruimte in het  
Spectrum) en de regio voor 
(uitbreiding van) de theaterfunctie;

-  Het liefst zouden wij zien dat het 
theater (grotendeels) wordt  
geprivatiseerd; en

-  Het profijtbeginsel is voor de SGP van 
belang: we willen dat de gebruikers 
betalen voor wat ze gebruiken.  
Momenteel staat de prijs van een 
kaartje van het theater niet in ver-

JAN SNOEI
Fractielid

houding met wat het kost (en als ge-
meente Veenendaal leveren we een 
grote financiele bijdrage hieraan), 
terwijl ook het overgrote deel van de  
bezoekers niet uit Veenendaal komt. 

De SGP staat positief tegenover goede 
vormen van cultuuruitingen, maar toetst 
voorstellen op het gebied van cultuur 
wel onder meer aan bovengenoemde 
elementen, waarbij we ook altijd betrek-
ken dat cultuuruitingen moeten passen 
bij de goede zeden en niet aanstoot- 
gevend zijn. 

Gelukkig waren er ook andere partijen 
niet voor behandeling van het voorstel. 
Het CDA, CU, D66, SP en D66 hebben 

voorgesteld het raadsvoorstel nu van de 
agenda te halen en in het najaar bij de 
behandeling van het cultuurbeleid weer 
te agenderen. Wij hebben voor dit uitstel 
gestemd, om voorgenoemde redenen, 
waarbij onze stem voor het uitstelverzoek 
doorslaggevend was. 

In dat kader hebben wij ook een proef-
schrift ‘economie van het theater’ 
ingebracht en aan de wethouder aange-
boden, waarin veel van bovengenoemde 
aspecten staan beschreven. 

We hopen dat de wethouder en andere 
partijen bij de toekomstige behandeling 
van dit onderwerp de door ons genoem-
de punten zullen meenemen. 



Veenendaal is onderdeel van 
de regio Foodvalley. De acht 
gemeenten in Foodvalley hebben 

de ambitie om in 2050 energieneutraal 
te zijn. Dit betekent dat alle energie 
die we gebruiken duurzaam wordt 
opgewekt. Een tussendoel is dat we in 
2030 een flinke stap gezet willen hebben 
door meer zonne- en windenergie op 
te wekken. Hoe we dat gaan doen is 
beschreven in de Regionale Energiestra-
tegie: De RES 1.0 Foodvalley.  

In de RES 1.0 zijn de eerste keuzes voor 
een energieneutrale Regio Foodvalley be-
schreven. Wat gaat onze regio bijdragen?
-  De regio streeft ernaar om jaarlijks 

minimaal 1,5% energiebesparing te 
realiseren. Als je minder gebruikt, 
hoef je ook minder op te wekken;

-  De regio gaat zich maximaal inspan-
nen om de doelstelling van 0,75 TWh 
aan duurzame opwek van elektriciteit 

in onze regio te realiseren. 
De RES beschrijft ook wat elk van 
de acht gemeenten binnen de regio 
Foodvalley gaat bijdragen om die 
0,75 TWh opwek in 2030 te realise-
ren. Want dat vraagt inspanningen. 
Want waar komen die 14 grote 
windmolens in de regio? En die 220 
ha zonnepanelen op land en 270 
ha zonnepanelen op daken? Dat is 
namelijk nodig om aan de opwek- 
ambities te voldoen. 
 
In de zomer van 2021 vindt de be-
handeling van de RES 1.0 in elk van 
de Foodvalley-gemeenten plaats. 
En moet deze vastgesteld worden. 
Als dit het geval is, wordt het ‘bod’ 
van 0,75 TWh ingestuurd, net als de 
biedingen van 29 andere regio’s en is 
de vraag of gezamenlijk de landelijke 
ambitie van 35 TWh gehaald wordt 
in 2030. 

In juni 2019 is het Klimaatakkoord gepresenteerd. Het is de Nederlandse uitwerking van de 

internationale klimaatafspraken die 195 landen sloten in Parijs in 2015. Het Kabinet heeft 

gekozen voor een regionale aanpak. Nederland is verdeeld in 30 regio’s. Elke regio is gevraagd 

samen een ambitie te formuleren en te komen tot een strategie om die ambitie in 2030 waar 

te maken. Die 30 regio’s moeten gezamenlijk 35 TWh hernieuwbare energie op land opwekken 

in 2030. In overleg met allerlei partijen komt elke regio tot een bod: wat gaan wij bijdragen 

aan de landelijke ambitie? 

Wat is de Regionale  
Energie Strategie (RES)

DICK BOTH
Fractievoorzitter

WAT BETEKENT DE RES 1.0 VOOR 
VEENENDAAL? 
Veenendaal is een compacte en dicht-
bebouwde gemeente met nauwelijks 
buitengebied. Dat is in omliggende 
gemeenten, zoals Renswoude of Ede, wel 
anders. Dit maakt het RES-traject extra 
ingewikkeld. De SGP heeft samen met 
andere partijen vorig jaar al een amende-
ment ingediend dat het voor Veenendaal 

EN HOE KIJKT DE SGP VEENENDAAL NAAR DE RES?
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geen optie is om windmolens hoger dan 
20 meter te plaatsen als bijdrage in de re-
gionale ambitie. We vinden dit bijzonder 
ongewenst, gezien de specifieke situatie 
van Veenendaal. 
 
Daarom zet Veenendaal in de RES 1.0 
in op energiebesparing en opwek van 
energie in stedelijk gebied, zoals op of 
aan gebouwen of boven parkeerterrei-
nen. Dus de opwek moet vooral komen 
uit zonne-energie. Met die opdracht is de 
onderhandelaar namens de gemeente 
Veenendaal, wethouder Verloop, naar de 
regionale onderhandelingstafel gegaan. 
Met als resultaat een sterke ambitie op 
opwek door zon en niet door wind. En 
natuurlijk de inspanning om energiebe-
sparend te werk te gaan. Want dat wat je 
bespaart hoef je ook niet op te wekken. 
 
HOE STAAT DE SGP VEENENDAAL 
TEGENOVER DE RES? 
De SGP-fractie heeft in haar verkiezings-
programma opgenomen dat het onze 
verantwoordelijkheid en opdracht is 
om de aarde te bouwen en te bewaren. 
Rentmeesterschap is een voluit Bijbel-
se notie. Zorgvuldig en terughoudend 
omgaan met schaarse bronnen is dan 
ook onze taak. Ook wij maken ons 
zorgen over de mondiale ontwikkelingen 
met betrekking tot duurzaamheid en 
klimaat. Dit vraagt onze aandacht en 
onze bijdrage.  
 
De vraag is wel hoe we dit doen als 
gemeente. We hebben herhaaldelijk 
aangegeven dat we de ambitie met zon 
en wind niet gaan halen. En dat er meer 
nodig is. Bijvoorbeeld opwek van kern-
energie. Daarnaast is de lokale context 
heel bepalend. Veenendaal heeft weinig 
mogelijkheden. We zijn blij dat de regio 
dit onderkent, ons amendement ook 
respecteert wat betreft windenergie 
en kunnen goed leven met de inzet van 
Veenendaal in de RES 1.0.

Er is echter één onderdeel in de RES 1.0 
wat ons zorgen baart. En dat betreft de 
zogenaamde voorlopige zoekgebieden 
wind. Net buiten de grenzen van Veen-
endaal zijn mogelijke locaties gemar-
keerd waar grote windturbines zouden 
kunnen komen. Het meest concreet is 

dit op het grondgebied van Renswoude, 
op en om de Emminkhuizerberg. En bij 
Overberg. Maar ook Ede en Rhenen heb-
ben in hun gemeentelijk deel van de RES 
de optie windenergie open gehouden. 

En daar doet zich een gecompliceerd 
vraagstuk voor: net over de grenzen 
van Veenendaal hebben enkele buur-
gemeenten de ambitie om windenergie 
op te wekken. En in het markeren van 
zoekgebieden voor plaatsing van de 
windmolens wordt gekeken naar voor 
die gemeente minst slechte plekken. Dus 
zo ver mogelijk af van de bebouwing. En 
dus dicht bij de grens van een andere 
gemeente, namelijk Veenendaal. 

Met name voor onze inwoners in Veen-
endaal West een zorgwekkende situatie. 
Veel inwoners van Veenendaal hebben 
hun zorgen kenbaar gemaakt. Niet alleen 
naar de Veenendaalse politiek, maar 
ook naar de collega’s in Renswoude en 
Utrechtse Heuvelrug. Want uiteindelijk is 

iedere gemeente – ook al werken we sa-
men in de regio Foodvalley – autonoom 
als het gaat over de keuzes op het eigen 
grondgebied. Een heel complexe situatie 
dus voor de gemeente Veenendaal.

De SGP-fractie begrijpt de zorgen en doet 
wat ze kan om dit pijnpunt in de RES – 
de voorlopige zoekgebieden wind – te 
verkleinen. Daarin onderscheiden we 
drie lijnen:
1.  De bestuurlijke lijn: de onderhande-

laar vanuit Veenendaal spreekt over 
deze zorg met collega’s in naburige 
gemeenten, dit thema wordt bespro-
ken op de onderhandelingstafel, enz.

2.  De politieke lijn: als fractie zetten 
we al onze instrumenten in om deze 
ongewenste situatie te voorkomen. 
We hebben de RES geamendeerd en 
zullen dat ook blijven doen. Dit doet 
vanzelfsprekend ook de gemeente-
raad van Renswoude, waar dit thema 
ook veel aandacht krijgt. 

GRONINGEN
Bod: 5,700 terawattuur
Zon: 3,000 terawattuur

FRIESLAND
Bod: 2,310 terawattuur
Zon: 0,490 terawattuur

DRENTHE
Bod: 3,455 terawattuur
Zon: 2,077 terawattuur

WEST-OVERIJSSEL
Bod: 1,607 terawattuur
Zon: 0,929 terawattuur

FLEVOLAND
Bod: 4,760 terawattuur
Zon: 0,970 terawattuur

NOORD-HOLLAND ZUID
Bod: 2,700 terawattuur
Zon: ≥ 1,710 terawattuur

HOLLAND RIJNLAND
Bod: 1,140 terawattuur
Zon: 0,690 terawattuur

ROTTERDAM DEN HAAG
Bod: ≥ 2,800 terawattuur
Zon: ≥ 1,000 terawattuur

MIDDEN HOLLAND
Bod: 0,43 terawattuur
Zon: nader te bepalen

UTRECHT
Bod: 1,800 terawattuur
Zon: ≥ 0,500 terawattuur

FOODVALLEY
Bod: 0,750 terawattuur
Zon: ≥ 0,400 terawattuur

ARNHEM-NIJMEGEN
Bod: 1,680 terawattuur
Zon: 1,480 terawattuur

RIVIERENLAND
Bod: 0,632 terawattuur
Zon: 0,170 terawattuurDRECHTSTEDEN

Bod: 1,500 terawattuur
Zon: ≥ 0,560 terawattuur

EINDHOVEN
Bod: 2,000 terawattuur
Zon: nader te bepalen

WEST-BRABANT
Bod: 2,200 terawattuur
Zon: ≥ 0,800 terawattuur

ZEELAND
Bod: 3,055 terawattuur
Zon: 0,970 terawattuur

ZUID-LIMBURG
Bod: ≥ 1,100 terawattuur
Zon: ≥ 0,420 terawattuur

NOORD- EN MIDDEN-LIMBURG
Bod: 1,200 terawattuur
Zon: ≥ 0,600 terawattuur

GOEREE-OVERFLAKKEE
Bod: 0,752 terawattuur
Zon: 0,113terawattuur

HOEKSCHE WAARD
Bod: 0,376 terawattuur
Zon: ≥ 0,041 terawattuur HART VAN BRABANT

Bod: 1,000 terawattuur
Zon: ≥ 0,490 terawattuur

NOORDOOST-BRABANT
Bod: 1,500 terawattuur
Zon: ≥ 0,800 terawattuur

CLEANTECHREGIO
Bod: 1,230 terawattuur
Zon: 0,780 terawattuur

ACHTERHOEK

NOORD-VELUWE
Bod: 0,500 terawattuur
Zon: ≥ 0,230 terawattuur

TWENTE
Bod: 1,500 terawattuur
Zon: ≥ 0,767 terawattuur

AMERSFOORT
Bod: 0,500 terawattuur
Zon: ≥ 0,170 terawattuur

NOORD-HOLLAND NOORD
Bod: 4,200 terawattuur
Zon: 1,489 terawattuur
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 3.  De maatschappelijke lijn: veel 
burgers hebben hun zorgen kenbaar 
gemaakt in Veenendaal. Maar ook in 
Renswoude en Utrechtse Heuvelrug. 
Dat is een krachtig middel!

HOE GAAT HET VERDER?
De besluitvorming over de RES 1.0 
staat eind juni gepland. Dan zal de 
Veenendaalse politiek een besluit 
nemen over deze versie van de RES. 
Alle aandacht spitst zich toe op de 
zoekgebieden wind, met name op en 
om de Emminkhuizerberg. En terecht. 
Windmolens van 240 meter hoog dicht 
bij de bebouwing van Veenendaal is iets 
wat (bijna) niemand wil. 

De SGP heeft een amendement 
opgesteld en ingediend waarin een vaste 
afstandsregel wordt bepleit die binnen 
de regio zou moeten gaan gelden bij 
het kiezen van zoekgebieden voor grote 
windmolens. Tien keer de tiphoogte is 
daarbij echt het minimum. Dit betekent 
dat een windmolen met een tiphoogte 
van 240 meter minimaal op 2,4 km. Van 
de bebouwing af ingetekend wordt. Dit 
biedt een veel betere garantie tegen 
allerlei vormen van overlast die ervaren 
worden op allerlei plekken in het land. 

We blijven het college oproepen om 
alle middelen in te zetten om met de 
omliggende gemeenten in gesprek te 
blijven over de zoekgebieden wind die 

maatschappelijk veel onrust geven.  
En wat de SGP betreft terecht! 

Het is onze opdracht zuinig om te gaan 
met energie en energie op te wekken op 
een duurzame manier. Maar ook om dit 
te doen op een manier die verantwoord 
is. Met betrekking tot het onderdeel 
windenergie is de RES 1.0 Foodvalley 
dat, wat ons betreft, niet.  
De risico’s met betrekking tot 
gezondheid, geluidsoverlast, 
slagschaduw en horizonvervuiling zijn 
ons inziens te groot. 

VOOR MEER INFORMATIE:
•  De RES 1.0: https://veenen-

daal.raadsinformatie.nl/docu-
ment/10043228/2/3_a%20Regio-
nale%20Energie%20Strategie%20
1_0%20-%20RES%201_0 

•  De RES (publieksversie): https://
veenendaal.raadsinformatie.nl/
document/10043236/2/3_b%20Regi-
onale%20Energie%20Strategie%20
1_0%20-%20RES%201_0%20-%20
publieksvriendelijke%20versie 

•  Veenendaal Duurzaam: https://www.
duurzaamveenendaal.nl/default.aspx 

• https://resinbeeld.nl/veenendaal/ 
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Wethouder Sander van ’t Foort van Renswoude: 

“Hoe hoger de windmolens, 
hoe hoger de opbrengsten”

De gemeente Renswoude heeft de verplichting om een bijdrage te leveren aan de opwekking 

van duurzame energie. De gemeenteraad heeft tot nu toe gekozen voor windmolens. Tijdens 

de raadsvergadering van 29 juni komt er waarschijnlijk een uitspraak over de zoeklocatie. 

Wethouder Sander van ’t Foort is voor plaatsing van de windmolens. “De gemeenteraad wil 

geen zonnepanelen op landbouwgrond.”

De ChristenUnie kwam in 
2018 als grootste partij uit de 
verkiezingsstrijd in de gemeente 

Renswoude tevoorschijn. Dat leverde 
de partij vier raadszetels en 

een wethouder op, in de 
persoon van Sander 
van ’t Foort (33). In zijn 
portefeuille heeft hij 
ruimtelijke ordening 

en duurzaamheid. 
Bovendien is hij de 

bestuurlijke trekker voor 
de Regionale Energie Strategie (RES) in 
regio Foodvalley die geld ontvangt van 
het Rijk voor dit traject.
Van ’t Foort zegt, in het tijdelijke gemeen-
tehuis van Renswoude aan de Lijster-
beslaan, dat de gemeente Renswoude 
verplicht is taken op het gebied van de 
opwekking van duurzame energie uit te 
voeren. “De keuze is beperkt. Biomassa  

en kernenergie zijn op dit moment geen 
optie. Zon en wind blijven over. De 
gemeenteraad van Renswoude wil geen 
zonnepanelen op landbouwgrond. 
Er is te weinig ruimte op daken om de 
opgave te vervullen. Dus blijft de optie 
van windmolens over.” Windmolens 
kunnen niet overal geplaatst worden. 
Ze kunnen niet te dicht bij bebouwing 
komen te staan in verband met wet-
telijke geluidsnormen. In de RES is de 
voorkeur uitgesproken voor het plaatsen 
van windmolens dicht bij infrastructuur. 
Om die reden heeft de gemeenteraad in 
2019 unaniem een motie aangenomen 
om een verkenning uit te voeren naar de 
plaatsing van windmolens op de Emmink-
huizerberg, tussen de A12 en de spoorlijn 
Utrecht-Arnhem. Vorig jaar heeft de raad 
een voorkeur voor windenergie uitgespro-
ken, met de voorwaarde erbij dat er zo 
veel mogelijk draagvlak voor moest zijn. 

Twee lokale initiatiefnemers, Kees Bos en 
Cornelis Bosch hebben het bedrijf Inno-
wind BV opgericht dat de windmolens wil 
realiseren. Om ze te kunnen plaatsen is 
toestemming van de grondeigenaar nodig 
of dient de grond aangekocht te worden. 
Hiervoor worden grondcontracten afge-
sloten. Innowind heeft aangegeven dat zij 
op dit moment intentieovereenkomsten 
sluiten met grondeigenaren van locaties 
in Renswoude-Zuid waar een windmolen 
geplaatst zou kunnen worden. Hiermee 
willen zij voorkomen dat grote commer-
ciële partijen deze grondposities inne-
men en een vergunning aanvragen.  
Van ’t Foort merkt op dat de gemeente 
Renswoude niet betrokken is bij Innowind 
en dat contracten niets zeggen over de 
komst van de windmolens. “Die zijn voor 
rekening en risico van de ondernemers 
en staan los van de formele procedures.”  
Het gaat niet alleen om contracten op   
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 de Emminkhuizerberg maar ook om die 
aan de andere kant van het spoor, aan de 
Emminkhuizerlaan. Van ’t Foort:  “Er moe-
ten windmolens geplaatst worden als we 
onze doelstellingen willen halen, maar er 
is wel iets te kiezen qua locatie.”

OVER HOEVEEL WINDMOLENS 
GAAT HET?
Van ’t Foort: “Het gaat om een totaal van 
veertien windmolens in de regio Food-
valley, waarvan er twee in Renswoude 
gepland zijn. Het is nog niet bekend 
hoe hoog ze worden. Dat kan variëren 
van 180 tot 240 meter is mijn eerste 
inschatting. Lagere windmolens leveren 
niet genoeg subsidie op. Hoe hoger de 
turbines zijn, hoe hoger de opbrengsten. 
Die komen dan weer ten goede aan de 
samenleving.”

KUNNEN INWONERS VAN 
RENSWOUDE EN VEENENDAAL 
ER LAST VAN HEBBEN?
Van ’t Foort: De windmolens zullen inder-
daad vanaf Renswoude en Veenendaal te 
zien zijn. De een vindt windmolens lelijk, 
een ander went er gemakkelijk aan. Er 
is wel iets te doen aan de geluidshinder. 
Daarvoor zijn technische oplossingen 
bedacht. Als de slagschaduw een groot 
probleem is, zou het mogelijk zijn om de 
windmolens op bepaalde tijden uit te  

zetten. Eventueel zouden er drie iets 
lagere windmolens in plaats van twee  
hogere geplaatst kunnen worden zodat 
er toch evenveel energie gewonnen  
kan worden.”

VEENENDALERS ZIJN NIET BLIJ MET 
DE PLANNEN.
Van ’t Foort: “Ik ben geen wethouder 
van Veenendaal maar van Renswou-
de. De gemeenteraad van Renswoude 
neemt hierover een besluit, niet die van 
Veenendaal. Daarbij houden de raads-
leden natuurlijk rekening met allerlei 
belangen, ook die van Veenendalers. We 
hebben altijd een goede relatie met die 
gemeente gehad en willen dat graag zo 
houden. Ik kan me voorstellen dat  
Veenendalers er niet om staan te 
springen, maar ik hoop dat ze zich wel 
gehoord voelen en er begrip voor krijgen. 
Ik hoop ook dat ze er in Veenendaal 
rekening mee houden dat Renswoude de 
duurzaamheidsopgave moet uitvoeren.”

GEHOORD VOELEN, ZEI U?
Van ’t Foort: “De gemeente Renswoude  
is over dit onderwerp altijd open  
geweest, ook richting Veenendaal. 
Veenendalers zijn welkom om hier in 
te spreken, al kunnen wij hen niet altijd 
antwoord geven, omdat de gemeente 
Veenendaal dat moet doen.”

WAT GEBEURT ER ALS ER OP 29 JUNI 
EEN LOCATIE IN RENSWOUDE WORDT 
AANGEWEZEN?
Van ‘Foort: “Dan kunnen de windmolens 
nog niet direct geplaatst worden. Eerst 
is er dan nog een aantal vergunningen 
nodig en moet ook met de buurt in 
gesprek gegaan worden over wat ze wel 
en niet willen. Ook dient er nog onder-
zoek plaats te vinden of het überhaupt 
mogelijk is. De kans bestaat dat partijen 
daarna naar de rechter stappen om de 
bouw van de windmolens te verhinde-
ren. Kortom, dan zijn we zo een paar jaar 
verder.”

WAT GEBEURT ER ALS DE GEMEENTE- 
RAAD OP 29 JUNI GEEN LOCATIE 
AANWIJST?
Van ’t Foort: Dan wordt het heel erg 
moeilijk voor de gemeente. Er ligt een 
verplichting om duurzame energie op  
te wekken. Dat kan in onze gemeente 
niet op een andere manier dan door 
middel van windmolens, omdat onze 
gemeenteraad geen zonneweides wil. 
Er is dus geen keuze, tenzij de raad van 
eerder genomen besluiten wil afwijken. 
Mocht de raad de ja-keuze blokkeren,  
dan zou de provincie Utrecht de 
gemeente Renswoude een verplichting 
kunnen opleggen. Ik hoop niet dat het 
zover komt.” 
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WINDMOLENS (VERVOLG)

Veenendaal omsingeld  
door windmolens!!??

In opdracht van de landelijke overheid zijn in heel Nederland 
zogenaamde Energieregio’s aan de slag om aan te geven op 

welke wijze invulling wordt gegeven aan het (gaan) gebruiken 
van niet fossiele energie. In onze regio is dat de RES Food 

Valley (Regionale Energie Strategie Food Valley). In de 
gemeente Utrechtse Heuvelrug is dat de RES U16.

THEO VAN IPEREN
Raadslid

In de maand juni 2021 vindt in alle 
gemeentes van de Regio Food Valley een 
standpuntbepaling plaats over de RES 
1.0. Een heet hangijzer is de benoeming 
van de zogenaamde “zoekgebieden” 
voor het plaatsen van windmolens. En 
die zullen in de praktijk hoger zijn dan 
220 meter tiphoogte. Dat komt omdat 
voor een haalbare business case subsidie 
nodig is. Deze is alleen rendabel als de 
tiphoogte van de windmolen hoger is 
dan 220 meter. Om een idee te hebben 
van de impact van deze hoogte: de 2 
windmolens langs de A30 bij Ede hebben 
een tip hoogte van circa 150 meter.

De afgelopen tijd zijn heel veel mensen 
heel druk geweest met het inhoud 
geven aan de RES. Door Covid-19 was 
het niet mogelijk de bevolking optimaal 
te betrekken bij de invulling van de 
plannen. Raadpleging vond voornamelijk 
online plaats.

Wij spraken met een inwoner van 
Renswoude, Gerard Oostermeijer, 
wonend aan de voet van de 
Emminkhuizerberg, vlakbij het gebied 
waar 4 windmolens geplaatst zouden 
kunnen worden volgens het voorstel in 
de RES 1.0. van zowel Renswoude als 
Utrechtse Heuvelrug.  
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 Het is misschien wel illustratief voor de 
wijze waarop de bevolking bekend is met 
de plannen en erin wordt meegenomen 
als hij zijn wederwaardigheden deelt.

Hij vertelt dat hij in oktober 2020 bena-
derd wordt voor een handtekening tegen 
windmolens. Windmolens?? Komen hier 
windmolens dan?

Hij neemt contact op met het college 
van B&W van Renswoude, die inderdaad 
bevestigt dat er plannen zijn voor het 
plaatsten van 2 windmolens op de  
Emminkhuizerberg. Hij wordt doorver-
wezen naar de initiatiefnemers (namen 
zijn bekend bij de redactie). De initiatief-
nemers verwijzen hem weer terug naar 
de gemeente.

Vervolgens krijgt hij in januari 2021 
lucht van de plannen van de gemeente 
Utrechtse Heuvelrug, namelijk om op het 
grondgebied van Overberg, net over de 
Slaperdijk 2 windmolens te plaatsen.

Een en ander resulteert in de oprichting 
van de Stichting Duurzaam en Leefbaar 
(zie www.duurzaamenleefbaar.nl ). Er 
wordt een petitie gestart in Renswoude, 
Overberg en Veenendaal. Het resultaat 
is op het moment van dit schrijven 5429 
handtekeningen, waarvan ongeveer 
1000 uit Renswoude (er zijn in Renswou-
de ca. 1800 huishoudens). Samen met 
Overbergs Belang wordt in Overberg 
huis aan huis een brief bezorgd om de 
mening te peilen. Resultaat: 99% is tegen 
plaatsing windmolens op de voorgestel-
de locatie.

Zowel wat betreft de 2 windmolens op 
de Emminkhuizerberg als de 2 wind-
molens achter de Slaperdijk blijkt er in 
de praktijk dus totaal geen draagvlak te 
zijn. Daar komt nog bij dat de grondei-
genaren in Renswoude en Overberg 
(namen bij de redactie bekend) geen 
medewerking  willen verlenen vanwege 
het ontbrekende draagvlak, de emoties 
van de bewoners en alle commotie daar 

omheen. En aan de inwoners van  
Veenendaal is helemaal niets gevraagd. 
Voor een impact impressie van de 
hierboven genoemde 4 windmolens is 
een blik op de home pagina van www.
duurzaamenleefbaar.nl voldoende.

Voor de duidelijkheid zegt Oostermeijer 
dat hij geen tegenstander is van de 
energietransitie en ook niet tegen wind-
molens. Dat is de Stichting Duurzaam 
en Leefbaar ook niet. Het gaat er om dat 
alternatieve energieopwekking zomin 
mogelijk overlast mag veroorzaken aan 
inwoners, zowel in Renswoude, Overberg 
als in Veenendaal. Er zijn op dit moment 
nog veel te veel onzekerheden over ge-
zondheidsrisico’s. Er zijn gevolgen voor 
de natuur, die onvoldoende in beeld zijn. 
Er is sprake van mogelijke geluidsover-
last. En windmolens van 240 meter heb-
ben consequenties voor de waarde van 
het onroerend goed in de nabijheid. Dit 
alles maakt dat er op dit moment alleen 
maar onzekerheden zijn en de bewoners 
in de nabijheid van de beoogde plekken 
maken zich grote zorgen.

Daar komt nog het volgende bij. 
Landelijk bezien is er de opgave van 
84 TWh energie opwekking met niet 
fossiele bronnen in 2030. Hiervan moet 
49 TWh op zee worden gerealiseerd en 
35 TWh op het land. Op dit moment zijn 
er op het land projecten gerealiseerd, 
inmiddels vergunningen verleend en 
SDE subsidie toegezegd met een totale 
opbrengst van 33,2 TWh. Het is dus zeer 
onwaarschijnlijk dat de landelijke of de 
provinciale overheid  alsnog instructie 
zal gaan geven aan een gemeente om 
bijvoorbeeld een kolossale windmolen 
te plaatsen.

De SGP Veenendaal heeft er samen met 
bijna alle partijen in de gemeenteraad 
voor gezorgd dat de raad de gelegenheid 
krijgt om in juni 2021 moties en amen-
dementen in te dienen en aan te nemen 
en de vaststelling van  de RES 1.0 uit te 
stellen tot oktober 2021.
Hiermee proberen we te voorkomen 
dat er windmolens aan de rand van 
Veenendaal worden geplaatst, zonder 
deugdelijk overleg met de inwoners van 
Veenendaal en de gemeenteraad. 
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  Extinction Rebellion-
activisten verstoren de 
Amsterdamse ochtendspits 
buiten het Rijksmuseum.

SGP JONGEREN 
VALLEI EN RIJN

E-mail: info@sgpjv.nl
Website: sgpjv.nl 
Twitter: twitter.com/sgpjv
Facebook: facebook.com/sgpjv
Instagram: instagram.com/sgpj_v

En dat is iets wat steeds belangrijker 
aan het worden is. Sinds een aantal ja-
ren is er een sterke verandering gaande 
over het idee waar wij als mensen onze 
energie vandaan willen halen. Het moet 
steeds minder vervuilend en steeds 
beter voor het milieu. We gaan steeds 
meer denken aan wat goed is voor onze 
aarde. We moeten de klimaatdoelen van 
Parijs wel halen in 2050 toch? En dat de 
publieke mening daar steeds meer over 
aan het veranderen is, zien we ook wel 
aan de gewonnen zaak die milieu defen-
sie aanspande tegen Shell. Het is zover 
gekomen dat nu zelfs de rechter be-
paald dat de CO2 uitstoot van een groot 
bedrijf naar beneden moet. En dan het 
feit dat de jongeren de generatie is die 
het probleem zal gaan oplossen. Maar ik 
ben wel eens benieuwd hoe de jongeren 
in mijn omgeving daar over denken.

Dus daarom heb ik een vragenlijstje op 
Instagram gezet. Een Social media app 
die voornamelijk onder jongeren popu-
lair is. Ik heb gewoon eens gevraagd: 
hoe zij dachten over het milieu, groene 

Windmolens, kerncentrales, zonnepanelen, kolencentrales en ga zo nog maar een poosje 
door. Er zijn zeer veel verschillende mogelijkheden waar we onze energie vandaan kunnen 

halen. De een toch wel wat beter voor het milieu dan de ander.

energie, windmolens en kerncentrales. 
En dan valt toch wel iets op: van de 100 
reacties op de eerste vraag vindt een 
groot gedeelte, zo’n 40 procent, een 
kolencentrale helemaal niet zo vervui-
lend. Of in ieder geval niet té vervuilend. 
Een gegeven reden is dan bijvoorbeeld 
dat op de lange termijn windmolens of 
kernenergie niet heel veel beter zijn. 
maar 70 procent vindt wind en/of zon-
ne-energie wel een betere optie.

Een andere optie die dan volgens de 
meesten ook veel beter is: kernenergie. 
En ja, het is een manier waarbij als er 
iets fout gaat, het goed fout gaat. Dus 
het is vooral heel belangrijk dat het 
veilig is. Maar kernenergie is, op het 
afval na, toch een weinig vervuilende 
manier om in korte tijd veel energie op 
te wekken. Maar daar kom je gelijk weer 
bij een probleem wat eigenlijk bij alle 
manieren die we bedacht hebben om 
stroom op te wekken, terugkomt: het 
levert afval op. Bij de een in de vorm 
van spullen, bij de ander in de vorm  
van CO2.

OOK DE MENING VAN DE JONGERE? 

AUTEUR:
NIELS HOOGENDOORN

En de conclusie is dan ook, zoals altijd, 
het heeft allemaal voor- en nadelen. 
Windmolens misschien minder nadelen 
dan bij kolencentrales. Maar ook wind-
molens zijn niet perfect en hebben meer 
dan genoeg nadelen. Voor ons weer een 
goede reden om er vooral op te letten 
om minder energie te gebruiken! 



Gaan uw bedrijfsactiviteiten erg 
goed, of helaas minder? Van
Harberden helpt u om op het juiste 
moment een nieuwe fiscale jas aan 
te trekken.

Kies bijKies bijvoorbeeld voor een BV.-struc-
tuur of een combinatie VOF-BV als 
uw winst structureel € 100.000 of 
hoger is, of ga vanuit een BV-struc-
tuur juist terug naar een eenmans-
zaak of vof als de winst structureel 
lager is (geworden). Door deze 
wijzigingen kunt u veel belasting 
besparen! Onze adviseurs denken 
met u mee, en helpen u vooruit. 
Maak vandaag nog een afspraak!

Onderhoud en reparatie van alle merken

Verkoop nieuwe en gebruikte auto’s

Airco service

   Gratis leenauto 

APK-keuring

Parallelweg 106
3903 BE Veenendaal
Telefoon 0318 - 50 10 10
info@gdorrestijn.nl
www.gdorrestijn.nl

Planckstraat 4 - Veenendaal
www.autobedrijf-valkenburg.nl

0318 - 522 964

Verkoop nieuw & gebruikt

Onderhoud & reparatie

APK keuring

Diagnose specialist GMTO erkend

Hybride & EV specialist GMTO erkend

•

•

•

•

•

in werkgeluk
Specialist

Gun uw organisatie een omgeving waar mensen zich 
niet alleen beter voelen, maar ook beter presteren. 
Dit bevordert het werkgeluk en daarmee de groei van 
uw bedrijf. Wij hebben er alles voor in huis.

kantoorspecialist.nl
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Terugblik  
jaarvergadering

Op 2 juni jl. is de jaarvergadering van de afdeling gehouden in de aula van het  
Ichthus- college. Het was fijn om verschillende leden op afstand weer fysiek te  
kunnen ontmoeten. Naast het vaststellen van de gebruikelijke (financiële) verslagen, 
is Dick Both als lijsttrekker voor de gemeenteraadsverkiezingen van D.V. 16 maart 
2022 voorgedragen. Tegelijkertijd is de leden ook voorgesteld Marco Verloop als  
nummer 2 op de kandidatenlijst te plaatsen en als wethouder-kandidaat te  
presenteren. Fijn dat zij het werk dat nu al gedaan wordt, willen voortzetten.

In de vergadering is ook afscheid genomen van Arwin Kok en Eric Vlot. Beide hebben 
zich sinds 2013 vanuit het afdelingsbestuur voor Veenendaal ingezet. Ook vanaf 
deze plaats veel dank voor de betrokkenheid en fijn dat we in de verkiezings- 
campagne van de gemeenteraadsverkiezingen alsnog een beroep mogen doen op 
jullie. Als nieuwe bestuursleden mochten we Carel van de Brink, Jan Teeuw en Johan 
de Witte verwelkomen. We wensen hun veel wijsheid toe in het werk voor de afdeling 
en in de campagne.

Op een jaarvergadering kan een stuk polititieke actualiteit natuurlijk niet ontbreken. 
De fractie nam de aanwezigen mee in de ontwikkelingen rondom het cultuurbeleid 
en ook de actuele besprekingen rondom de Regionale Energie Strategie. Dit laatste 
punt is vooral uitdagend vanwege de afstemming met de buurgemeenten in Food-
Valley-verband, waarbij tegelijkertijd iedere gemeente over zijn eigen grondgebied 
beslist. Meer hierover vindt u ongetwijfeld elders in deze uitgave.

JELLE HOOIJER
Secretaris
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De droom waarmee u ooit begon, de stappen die u zet, de groei 
die u wilt realiseren, de dilemma’s waar u voor staat, de keuzes 
die u maakt: ze boeien ons. Eigenlijk doen wij niets liever dan 
zorgdragen voor de cijfers áchter dit verhaal. De cijfers die u nodig 
hebt om op te sturen. De cijfers waar u tegelijk vanaf wilt omdat 
u meer te doen hebt dan de boekhouding. Als administratie- en 
belastingadviesbureau zetten we u als ondernemer centraal. 
Want wat zou u aan cijfers hebben zonder verhaal?

Het administratiekantoor voor ondernemers
Steeds meer ondernemers kiezen voor onze
• administratieve en fiscale diensten
• gemakkelijke online boekhouding
• samen-boekhouden-oplossing met gratis facturenscanner
• aansprekende tarieven
Deel uw verhaal met ons en ontdek de cijfers erachter. 
Bel voor een inspirerende kennismaking!

U het vakmanschap.  Wij de cijfers.

(Bijna) startende ondernemer?Bel voor advies en begin goed!
Veenendaal   •   Tel. 0318 - 556355   •   www.merweadvies.nl

Hij begint alweer aan zijn volgende project.
Maar wie doet zijn boekhouding?

BEKIJK DE 
KLANTVERHALEN

WWW.MERWEADVIES.NL
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